
راه انس با حضرت حجت «عجلااللهتعالیفرجهالشریف»

شماره پرسش: ۲۹۱۶۶

تاریخ ارسال پرسش: ۲۱:۳۹:۵۸ ۱۳۹۹/۷/۱۶

متن پرسش

سلام: چطور بتونیم با امام زمان (عج) انس بگیریم؟ اصلا حس خاصی نسبت به این امام در وجودم

نیست، یعنی نمیدونم چرا اینطور شدم، علت کجاست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: با نظر به نایب آن حضرت و رهنمودهای او، راه نظر به حضرت حجت

«عجلااللهتعالیفرجهالشریف» گشوده میشود. موفق باشید


